

Ulbjerg Lokalråd



BESTYRELSESMØDE

Referat

Mødedato:	3-5-16
Starttidspunkt for møde:	19.00
Mødelokale:	Erik, Bakken 2
Afbud til møde:	Claus Skov, Kurt Johansen
Fraværende:	
Mødedeltagere:	Kirsten Pedersen, Marianne Randers, Claus Skov, Kurt Johansen og Erik Steen Nielsen, Nienna Gabrielle Bay.

Punkt	Emne	Beslutning	Ansvarlig
1	Hjemmeside	Tommy fra TJ-WEB har sendt Erik en skrivelse, hvor han opfordrer os til at vi laver en opdatering på hjemmesiden, så den bliver mere mobil- og tablet venlig. Det koster 795 kr som éngangsbeløb. VEDTAGES	
2.	Byfornyelse	Det tages op på næste lokalrådsmøde.	Erik
3.	Afslutning af stisystem	Marianne afregner de sidste 5 poster for stisystemets indvielse og laver en samlet regning til kommunen med EAN numre.	
4	FULO	Ministeriet vil genoverveje at se på sagen og beder om flere bilag. De indgår i samarbejde med Den Jyske Sparekasse	
5	Møldrups-egnens Landsbyråd	Der er årsmøde den 11/5. Kirsten er på valg, men genopstiller ikke. Hun vil gerne deltage som Ulbjergs repræsentant, men vil ikke være i bestyrelsen.	

6	Viborg landsby-sammenslutning	På mødet den 12 april var Randers Kommune repræsenteret og fortalte om deres kommunes landdistriktspolitik. Der blev herefter arbejdet i grupper. Der skal arbejdes videre med cykelstier, sikre skoleveje, internet udbygning som er et MUST uanset hvor i Viborg Kommune man bor. Et punkt der også skal tages op er oprydning efter arrangementer. I Viborg by betaler kommunen, men det sker ikke i de små landbyer. Det skal være ens.	
7	Trafik og Veje	Vi indkalder til Borgermøde, hvor vi diskuterer punkterne fra samtalen med Benny Christensen. På mødet ønsker vil at præciseres tingene samt at der laves en prioriteringsliste. Vi deler det i "punkter til byfornyelse" og "Trafik og veje". Forinden tager Kirsten kontakt til Trafik og Veje, Dorte Scott, for at forhøre sig om mulighederne for de enkelte punkter, samt om de vil komme ud og kigge på det, så vi har noget konkret til borgermødet. På næste lokalrådsmøde vil vi forberede borgermødet samt materialet til drøftelse. Forslag til dato for borgermødet: 14 september 2016 kl. 19.30 i Grøndalscentret.	Kirsten Erik
8	Grønne områder	Vi har været rundt og se og taget billeder. Der skal indkaldes til møde med Lotte Kunstmann.	Erik
9	Lokal dysten	Kirsten har talt med den nye ejer af minkfarmen. Det er i orden at vi kører ind igennem. Det løber af stablen onsdag den 15/6-16. Der bliver mulighed for at købe pølser og øl/vand på sportspladsen. Vi skal bruge frivillige til at stå på poster den 15/6. Vi skal bruge 3-4 frivillige til at hjælpe i Skals den 17/6-16.	Erik Gabrielle Kirsten
10	Boligmesse	Forberedelse til Boligmesse i september. Er der noget der skal gøre nu? Drøftelse af Fjordglimt – herunder lokalplanen som tages med på borgermødet. Tages op på næste bestyrelsesmøde.	Erik
11	EVT.	Vi køres slavisk efter dagsorden til næste lokalrådsmøde den 1 juni 2016. Dette er VEDTAGET. Cafeteriet planlægger åbning den 12 maj. Nærmere vil fremgå af Facebook	

Ref.: Gabrielle

Kirsten Storbæk

Claus Storr

M. Sanders

NA G. Bøj

Storbæk